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نشست هیئت رئیسه دانشگاه با روسای دانشکده ها به منظور افزایش 

تعامل مؤثر دانشگاه و دانشکده ها برگزار شد.

در این نشست که بعدازظهر روز یکشنبه 10 دی 96 در سالن 

شورای دانشگاه تشکیل شد، ابتدا هریک معاونان آموزشی، تحقیقات و 

فناوری، بهداشت، بین الملل، دانشجویی، توسعه مدیریت و برنامه ریزی 

منابع دانشگاه و غذا و دارو به اولویت های حوزه کاری خود و نقشی 

که دانشکده ها در پیشبرد آن دارند اشاره کردند.

سپس روسای دانشکده ها پس از طرح مسائل و پیشنهاد های خود، 

برای پیشبرد اهداف هریک از معاونت ها اعلام آمادگی کردند.

دکتر کریمی رئیس دانشگاه نیز به جمع بندی مباحث مطرح شده 

پرداخت و با اشاره به ضرورت تشکیل این نشست گفت: در بازدیدی 

انتخاب روسای  دانشکده ها داشتم تصمیم گرفتم پس  از  از  که 

و  دانشگاه  تعامل  افزایش  به منظور  دانشکده ها، چنین نشستی 

دانشکده ها تشکیل شود. ماهیت این جلسه با شورای دانشگاه که 

مأموریت دیگری دارد متفاوت است و با توجه به استقبال روسای 

دانشکده ها ازاین پس این نشست به طور مستمر برگزار خواهد شد.

رئیس دانشگاه با اشاره به برداشت خود از بازدیدی که از دانشکده ها 

صورت گرفت، نکاتی را خطاب به روسای دانشکده ها متذکر شد و 

نشست هیئت رئیسه دانشگاه با روسای دانشکده ها 

دکتر کریمی: باید منابع موجود با رعایت عدل 
و انصاف هزینه شود
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تأکید کرد: دانشکده ها باید استقلال بیشتری داشته باشند اما تا بحث 

استقلال دانشکده ها مطرح می شود همه فکرشان به سمت مسائل مالی 

متمرکز می شود درحالی که این استقلال در حوزه آموزشی، پژوهشی 

و دانشجویی نیز می تواند وجود داشته باشد؛ اما شرط اول آن خود 

روسای دانشکده ها هستند و باید با هماهنگی با معاونان دانشگاه، 

مسئولیت کارهای دانشکده را برعهده بگیرند.

وی در تکمیل این بخش از سخنان خود افزود: مسئولان دانشگاه باید 

به روسای دانشکده ها اعتماد کنند و روسای دانشکده ها نیز این اعتماد 

را به معاونان خود داشته باشند لذا اگر در این راه اشتباهی هم در انجام 

امور صورت گیرد باید قدرت تحمل آن وجود داشته باشد.

دکتر کریمی به روسای دانشکده ها تأکید کرد هرچه زودتر معاونان خود را 

انتخاب کنند و افزود: در انتصاب معاونان خود رودربایستی، ملاحظه کاری 

و حسابگری را کنار بگذارید و افرادی را انتخاب کنید که اخلاق خوش، 

مسئولیت پذیری، ارتباط مناسب و انگیزه کار در دانشکده را داشته باشند.

رئیس دانشگاه با اشاره به تنگناهای مالی که وزارت بهداشت و دانشگاه 

با آن مواجه است گفت: همه ما با آگاهی کامل نسبت به این شرایط 

مسئولیت را قبول کردیم لذا با پرهیز از اینکه مسائل را به گردن یکدیگر 

اندازیم، باید منابع موجود را با رعایت عدل و انصاف هزینه کنیم.

وی با تأکید بر توجه به نیروی انسانی در دانشگاه گفت: در شرایط 

و پس ازآن در  انسانی  نیروی  پرداخت  ما  اصلی  اولویت  موجود 

نباید  به هیچ وجه  و  است  تأمین تجهیزات موردنیاز  دانشکده ها 

بودجه ای صرف ساخت وساز شود.

دکتر کریمی تصریح کرد: من هم معتقدم کمپوس دانشگاه باید 

اما ما وارث فضای موجود هستیم و در  مدرن و یکپارچه باشد 

چنین شرایطی با پرهیز از بخشی نگری باید از این امکانات حداکثر 

استفاده را ببریم تا محدودیت دانشکده هایی که با کمبود فضای 

فیزیکی مواجه هستند رفع شود.

رئیس دانشگاه با تأکید بر حمایت از گروه های آموزشی برای تأمین 

تجهیزات موردنیاز خود گفت: باید علوم پایه و سایر گروه هایی که 

کمتر موردتوجه قرارگرفته اند را حمایت کنیم و این اخلاقی نیست 

که بودجه موردنیاز آنان را در جای دیگری هزینه کنیم.

 وی با اشاره به پرداخت 35 درصد فوق العاده جذب کارکنان گفت: 

اگر دانشگاه بتواند منابع آن را تأمین کند قطعاً این پرداخت صورت 

می گیرد اما این مسئله کشوری است و باید برای همه دانشگاه ها 

لحاظ شود و چون نیاز به تأمین اعتبار قابل توجهی دارد ممکن است 

مشکلاتی را ایجاد کند. در این زمینه با وزارتخانه مذاکرات بسیاری 

داشتم از دکتر بیگلر هم خواستم که منابع موردنیاز آن را ببینند لذا 

چنانچه در اولین فرصت اعتبار موردنیاز آن تأمین شود ما به عنوان 

دانشگاه علوم پزشکی تهران برای پرداخت آن اقدام خواهیم کرد.

دکتر کریمی بر لزوم ملاقات حضوری روسای دانشکده ها با اعضای 

هیئت علمی تأکید کرد و گفت: مسائل اعضای هیئت علمی و کارکنان 

فقط درزمینهٔ مالی نیست گاهی یک ملاقات ساده می تواند بسیاری 

از مسائل را برطرف کند و بازخوردهایی که در بازدید از دانشکده ها 

داشتم به خوبی این موضوع را تأیید می کند.



8د

ــار اخبـ
ه یـــژ و

د ی 1 3 ی د
2   مارم ا3د

رئیس دانشگاه بابیان اینکه روسای دانشکده ها، دانشجویان را بیشتر 

موردتوجه قرار دهند افزود: درزمینهٔ ورود و خروج دانشجویان، مسائل 

اداری و آموزشی آن ها بیشتر مداخله کنید و با تسهیل فرآیندهای 

جاری فشارهایی که روی دانشجویان است را بردارید. آنان دانشجویان 

نخبه ای هستند که باید مورد محافظت قرار گیرند.

دکتر کریمی با اشاره به بین المللی سازی دانشگاه گفت: باوجود 

تلاش های بسیاری که صورت گرفته اما روش بین المللی سازی کنونی 

باید بازنگری شود و دانشجویان خارجی براساس ظرفیتی که هریک از 

دانشکده ها اعلام می کنند پذیرش شده و در دل دانشگاه آموزش ببینند. 

معاونت بین الملل هم مسئولیت ستادی این کار را برعهده می گیرد.

وی افزود: حوزه بین الملل نباید دانشجوی شهریه پرداز ایرانی جذب 

کند و اگر رسالت دانشگاه تربیت دانشجو است باید از طریق کنکور 

سراسری پذیرش صورت گیرد.

رئیس دانشگاه درخصوص روند مجازی سازی دانشکده ها گفت: 

معاونان آموزشی دانشکده ها با برقراری ارتباط با دانشکده مجازی 

باید براساس توان و گنجایش دانشکده خود تاجایی که می توانند 

مجازی سازی را به گروه ها و واحدهای آموزشی خود وارد کنند و 

دکتر کاویانی نیز از این امر حمایت خواهد کرد.

امیدواری کرد نشست  اظهار  پایان سخنان  دانشگاه، در  رئیس 

هیئت رئیسه دانشگاه با روسای دانشکده ها ادامه پیدا کند.

دکتر کریمی: مطالعه تاریخ می تواند الهام بخش و آموزنده باشد

نشست رئیس دانشگاه با رئیس موزه تاریخ علوم 
پزشکی کشور


